
PROTOKOLL nr 14
vid sammanträde den 26/5 1975 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Ulf Örnmarker, 
Karl Liliequist.

(I delar av sammanträdet deltog 
även revisorerna Ingvar Norén och Gunnar Rinman).

§ 167: Inför mötet i Förtroenderådet:

Föredrogs förslag till dagordning att föreläggas 
sammanträdet i Förtroenderådet senare på dagen. Godkändes.

I ett försök att hålla behandlingen av stadgekommitterades 
förslag inom rimliga tidsgränser beslöts att i första hand Ulf Örn
marker skall redogöra för de väsentligaste nyheterna i förslaget.

Uppläggningen av bingoverksamheten rapporteras av Reine 
Gustafsson och frågan om baskets upptagande belyses av Karl Liliequist. 
§ 168: Rapport ishockey:

För det av Rudolf Walldén och Liliequist bevistade sty
relsemötet i ishockeysektionen lämnades rapport i första hand gällande 
ekonomiska angelägenheter. För att genomföra redan i praktiken klara 
spelareövergångar till Djurgården förelåg behov av nya medel ur huvud
kassan kring 200.000-400.000 kronor. Djurgårdens bästa egna spelare 
bearbetades av andra klubbar och hade därmed krav på bättre villkor etc. 
Läget kunde alltså betecknas som prekärt och nya diskussioner skall 
snarast tas upp med ekonomiska utskottet inom ÖS och motsvarande i 
sektionsstyrelsen.
§ 169: Möte med AIK/Hammarby:

Antecknades att definitiv överenskommelse om samman
träde med AIK:s, Hammarbys och DIF:s ”små” förhandlingspartners 
träffats att äga rum onsdagen den 11/6 kl. 19.30 på Stadion. (Senare 
har lokalen ändrats att gälla Continental Hotell. Klubbmästeriet 
ordnar detaljerna.)
§ 170: Nästa ÖS-sammanträde:

Beslöts att förlägga nästa ÖS-sammanträde till KF/Gröndal 
(Sjöbjörnsvägen 62) den 9/6 kl. 18.00 och med särskilt uppdrag till 
där stationerade Reine Gustafsson att tillse att måltidsdetaljen ägnas 
största omsorg.

§ 171: Överflyttning av medel mellan sektioner:

Efter avbrott för mötet i Förtroenderådet återupptogs 
ÖS-sammanträdet med att ordföranden föredrog ur protokoll från bord
tennissektionen en passus om att dess styrelse beslutat att för att 
ge konståkningssektionen tillfälle att tillföra dess idrott ”något 
värdefullt nytt” överföra kr. 40.000:- till nämnda sektion och med 
villkoret att Örnmarker efter eget gottfinnande använder beloppet i 
det uttalade syftet om förnyelse.

(forts.)
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(forts. ÖS-protokoll nr 14 i DIF den 26.5.75) 

(forts. § 171)
Enär Örnmarker lämnat dagens sammanträde i ÖS uppdrogs 

åt Reine Gustafsson närmare orientera sig om det gjorda förfarandet, 
vilket enligt sammanträdets uppfattning måste betecknas som otill
fredsställande. Ett godkännande av transaktionen uppsköts till 
nästa sammanträde.

I anslutning till bordtennisprotokollet noterades 
att dåvarande sektionsordf. Karl Fagerstedt ej närvarit vid det 
aktuella sammanträdet samt att han ej föreslagits till omval vid 
det senareföljande årsmötet i sektionen. Det anmäldes att vid års
mötet förslag om val av annan ordförande gjorts av en 13-årig 
spelare och att Fagerstedt ej i förväg orienterats om ett ev. önske
mål om att annan ordförande skulle utses.

§ 172: Skrivelser:

Föredrogs en skrivelse till ordföranden från adjun
gerade ÖS-ledamoten Anders Holmstedt av den 26/3/75 med det beskedet 
att A.H. på grund av civilt utökat engagemang ville avsäga sig upp
draget inom styrelsen. Uppdrogs åt sekreteraren tillskriva Anders 
Holmstedt med styrelsens accepterande av hans avsägelse men med ett 
samtidigt uttalat önskemål att han i samband med skid- och slalom- 
frågor skall stå till tjänst fram till årsmötet den 10/11 1975.

Föredrogs skrivelse från Stockholms Handelskammare med 
inbjudan till sammanträde på storklubbsnivå. Uppdrogs åt Roland Erixon 
att därvid företräda ÖS,

Avslutningsvis redogjorde Rolf Theblin för vissa lokal
frågor inom Hjorthagsområdet.

Protokoll från ÖS-sammanträdet nr 13 den 20/5 bordlades 
för senare genomgång och justering.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


